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Rada Miejska w Prudniku 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXXVII/2023 
 

Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 

/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

LXXVII Sesja w dniu 27 marca 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 27 marca 2023 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:59 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3/ 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 18 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych 

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 
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Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodnicząca Rady przywitała radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 

transkrypcji, która jest integralną częścią protokołu. 

 

2) Zmiana porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o wniosku Burmistrz dotyczącym zmiany porządku 

obrad.  

Burmistrz oznajmił, ze dziś jest w niedyspozycji, jednak wszelkie na pytania odpowiedzi 

udzieli Pani Skarbnik Wioleta Zator oraz Pani Radca Prawny Katarzyna Staniaszek. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji poszczególnych celów operacyjnych 

Strategii Rozwoju Transportu Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 

1303a).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania porządek obrad został zmieniony.  

 

3) Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXXVI sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27 lutego 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji..  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 
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Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty.  

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz oznajmił, że w programie e-sesja znajduje się informacja z działalności. W związku 

z niedyspozycją głosową nie odczytywał informacji. 

Treść informacji: 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 27 lutego do 27 marca 2023 

roku. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1.  1 marca oficjalnie po zakończonej przebudowie oddany został do użytku dworzec 

autobusowy przy ulicy Kościuszki 9. Zaproszenie na otwarcie dworca przyjął Marszałek 

Województwa Pan Andrzej Buła.  

Historycznie Gmina Prudnik kupiła dworzec od Spółki Arriva  w kwietniu 2018 roku za kwotę 

brutto 738 000 zł.   

Inwestycja została zrealizowana w ramach  projektu partnerskiego czterech Gminy: Prudnik, 

Głuchołazy, Biała oraz Otmuchów gdzie Gmina Głuchołazy przyjęła na siebie obowiązki 

Lidera projektu. Za cel główny projektu przyjęto poprawę jakości powietrza i życia 

mieszkańców na obszarze Subregionu Południowego poprzez wdrożenie działań na rzecz 

zrównoważonej mobilności miejskiej, w tym transportu publicznego i indywidualnego 

niezmotoryzowanego. Jego osiągnięciu posłużyć miało uzyskanie pośrednich celów 

szczegółowych:  

- poprawa funkcjonalności i jakości infrastruktury służącej do obsługi transportu publicznego 

poprzez prace budowlane na dworcach autobusowych w Otmuchowie i Prudniku oraz 

utworzenie węzłów przesiadkowych;  

- rozwój infrastruktury przeznaczonej do niezmotoryzowanego transportu indywidualnego 

poprzez budowę ciągów pieszych i rowerowych w Głuchołazach, Białej, Otmuchowie  

i Prudniku;  

-  ograniczenie ruchu samochodowego i emisji zanieczyszczeń poprzez inwestycję  

w infrastrukturę pieszą, rowerową oraz obiekty związane z ułatwianiem dostępu do korzystania 

z transportu publicznego;  

- wzmocnienie integracji gałęzi transportowych poprzez utworzenie obiektów typu „parkuj  

i jedź” na dworcach autobusowych;  

- poprawa wewnętrznej dostępności komunikacyjnej miast poprzez wzmocnienie dostępności 

do tzw. rdzeni miejskich, głównych ciągów komunikacyjnych oraz istotnych obszarów 

użyteczności publicznej;  

- poprawa stopnia bezpieczeństwa w dostępie i korzystaniu ze środków transportu publicznego 

i rowerowego poprzez zmianę organizacji ruchu na węźle przesiadkowym w Prudniku oraz 

budowę wydzielonych od ruchu drogowego ścieżek pieszo-rowerowych.  

16 kwietnia 2019 r. Zarząd Województwa Opolskiego dokonał wyboru projektu, który otrzymał 

dofinansowanie w ramach poddziałania 3.1.1. Strategie niskoemisyjne w miastach 

subregionalnych Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 

2014-2020.  

W następstwie realizacji projektu planowano osiągnąć następujące mierzalne rezultaty:  

szacowany roczny spadek emisji gazów cieplarnianych - 188,59 tony równoważnika CO2,  

liczba pojazdów korzystających z miejsc postojowych w wybudowanych obiektach „parkuj  

i jedź” - 11 497 szt. 

Działania na rzecz transportu publicznego w ramach projektu zostały przeprowadzone poprzez 

budowę funkcjonalnych centrów przesiadkowych stanowiących jednocześnie obiekty „parkuj i 

jedź” oraz wyznaczenie nowych, bezpiecznych i wiążących komunikację ciągów pieszo-

rowerowych.  
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Wykonany budynek dworca autobusowego ma formę jednokondygnacyjnego pawilonu 

zbudowanego na planie zbliżonym do prostokąta. Forma budynku składa się z trzech brył:  

- pełnej bryły ceglanej z zaokrąglonymi narożnikami od strony budynku prokuratury  

- przeszklonej z trzech stron poczekalni  

- zadaszenia peronów wzdłuż ulicy Sądowej.  

Obiekt wykonano jako konstrukcję murowaną z elementami żelbetowymi. Stropodach 

żelbetowy monolityczny zwieńczony wzdłuż krawędzi zewnętrznej attyką żelbetową. Budynek 

posadowiony jest na fundamentach bezpośrednich w postaci ław żelbetowych oraz lokalnie na 

płycie żelbetowej. 

Zadaszenie peronów wykonane jest w konstrukcji stalowej w kolorze antracytowym i obłożonej 

miejscami sklejką brzozową. Zadaszenie peronów składa się z „głównej nawy” która jest 

kontynuacją przestrzeni poczekalni i jest wykończona materiałem nieprzeziernym – 

identycznym jak sufit w poczekalni. Wzdłuż nawy głównej, po obu jej stronach, zlokalizowane 

są pasy zadaszenia wykończone bezbarwnym szkłem z sitodrukiem w kolorze białym – 

zapewniającą ochronę przed opadami a jednocześnie zapewniającą dostęp światła słonecznego.  

Posadzkę peronu stanowią kwadratowe płyty kamienne granitowe promieniowane 

zapewniające odpowiednią antypoślizgowość. W posadzce przewidziano oznakowania 

poziome dla osób niedowidzących oraz niewidomych. Na frontowej elewacji projektowany jest 

podświetlany napis z nazwą miejscowości „PRUDNIK” . 

Budynek dworca wykończony jest cegłą nawiązującą do historycznej zabudowy centrum 

Prudnika. Zewnętrzna ślusarka okienna, drzwiowa wykonana jako aluminiowa w kolorze 

antracytowym. 

Główne wejścia do budynku prowadzą do poczekalni i znajdują się: pierwsze od strony  

ul. Kościuszki, drugie od strony peronów autobusowych i zadaszenia. W pomieszczeniu 

poczekalni dostępne są toalety publiczne, kasa oraz siedziska dla oczekujących. Drugą częścią 

niedostępną dla pasażerów stanowi zaplecze dworca. Składa się ono z: pomieszczenia kasy, 

biura, szatni, pomieszczenia socjalnego oraz zaplecza gospodarczego i sanitarnego.  

Wjazd na teren dworca będzie odbywał się z ulicy Sądowej, a wspólny bezkolizyjny wyjazd  

z terenu parkingu i terenu dworca na ul. Kościuszki zlokalizowany będzie miedzy budynkiem 

dworca a istniejącym budynkiem prokuratury. Przy południowej granicy działki znajdują się 

trzy miejsca postojowe dla autobusów oczekujących,  parking dla 19 samochodów osobowych 

oraz 6 miejsc parkingowych przystosowanych dla osób niepełnosprawnych. Na końcu peronu 

po stronie południowej znajdują się stanowiska postojowe dla taksówek. W części zadaszonej 

został wykonany parking dla rowerów wraz z stacją naprawy rowerów. 

W obiekcie zainstalowano urządzenia do pomiaru zanieczyszczeń powietrza oraz tablice 

informacyjne wyświetlające materiały promocyjne miasta i rozkłady jazdy. Przy północno - 

wschodnim narożniku budynku umiejscowiony jest zegar wolnostojący. Na dachu obiektu 

zainstalowano instalacje fotowoltaiczną.  

Budynek w całości został wykonany z dostosowaniem do potrzeb osób niepełnosprawnych. 

CHARAKTERYSTYCZNE PARAMETRY OBIEKTU BUDOWLANEGO  

Kubatura części poczekalni i biur            1464 m³  

Kubatura przykrycia peronów                 2755 m³ 

Powierzchnia użytkowa poczekalni i biur   246m²  

Powierzchnia zabudowy poczekalni i biur  300 m²  

Powierzchnia zadaszenia                         516 m² 

Wykonawca robót:    Zakład Techniczno – Budowlany POLBAU  

                                  Sp. z o.o. 45-054 Opole ul. Grunwaldzka 25   

Realizacja zadania - 07.10.2021r ( przekazanie placu budowy) -  14.02.2023 (odbiór końcowy)   

Wartość zadania (wartość wykonanych robót budowlanych): 9 407 708,10 brutto     

Jednostka projektowa: 
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Dariusz Sokołowski  reprezentujący firmę ALBRACO Sp. z o.o. ul. 6 Sierpnia 74 90-646 Łódź 

W ramach zadania wykonano również przebudowę ulicy Sądowej w zakresie: 

- wykonania nawierzchni jezdni z kostki betonowej 

- wykonanie chodnika 

- wykonanie drogi rowerowej 

- przebudowa skrzyżowania z ulicą Kościuszki 

- wymianę oświetlenia ulicznego  

- wykonanie oznakowania pionowego i poziomego.  

Na realizację projektu Gmina otrzymała dofinansowanie z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 w wysokości 2 013 272, 78 zł. 

2. W dniu 13 marca Zarząd Województwa Opolskiego podjął uchwałę z listą operacji, które 

otrzymają dofinansowanie w ramach ogłoszonego naboru projektów na operacje typu "Budowa 

lub modernizacja dróg lokalnych" w ramach działania Podstawowe usługi i odnowa wsi na 

obszarach wiejskich /poddziałania "Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, 

ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji  

w energię odnawialną i w oszczędzanie energii" objętego Programem Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020. 

Pragnę poinformować, że złożony przez Gminę Prudnik projekt pt „Przebudowa drogi  

w Wieszczynie, obręb Dębowiec” uplasował się na trzecim miejscu listy rankingowej i tym 

samym uzyska wnioskowane dofinansowanie. 

Przypomnę,  iż projekt swoim zakresem rzeczowym obejmuje skomunikowanie wewnętrznej 

części miejscowości Wieszczyna (przy której zlokalizowany jest m.in. obiekt dzierżawionego 

obiektu schroniska) z drogą powiatową 1616 O relacji Prudnik – Pokrzywna poprzez 

przebudowę 391 mb drogi, która w chwili obecnej posiada status drogi wewnętrznej. 

Całkowity koszt projektu, którego realizację zaplanowano w formule „zaprojektuj i wybuduj” 

opiewa na wartość 817 741,40 zł a Gmina Prudnik pozyskała jego dofinansowanie w kwocie 

520 328,00 zł to jest w – maksymalnej dopuszczalnej programem - wysokości 63,63% wartości 

kosztów kwalifikowalnych projektu. 

Zgodnie ze złożonym projektem jego rzeczowa realizacja winna nastąpić do końca listopada 

br.  

3. Zgodnie z  Uchwałą nr LXXV/1153/2023  Rady Miejskiej w Prudniku  z dnia   22 lutego 

2023 r. w sprawie  określenia zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w  gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie Gminy Prudnik, 

ogłoszony został nabór wniosków o udzielenie dotacji. 

Dotacja może być udzielona osobie fizycznej lub jednostce organizacyjnej, o których mowa    

w art. 71 ust. 1 ustawy z dnia 23 lipca 2003 r. o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami. 

Wnioskodawca może złożyć wniosek o dotację na dany zabytek, w kategoriach ustalonych  

w  Rządowym Programie Odbudowy Zabytków i  może być ona udzielona na dofinansowanie 

robót i prac, które zostaną przeprowadzone (zakończone) najpóźniej w roku następującym po 

roku, w którym złożono wniosek. Dotacja może obejmować wyłącznie nakłady konieczne na 

prace przy zabytku, określone w art. 77 ustawy z dnia 23 lipca 2003 r. o ochronie zabytków i 

opiece nad zabytkami. Dotacja może być udzielona w wysokości do 98% nakładów 

koniecznych na wykonanie prac przy zabytku, z tym że wynikający z Rządowego Programu 

Ochrony Zabytków udział stanowiący co najmniej 2% wartości przewidzianego do realizacji 

zadania stanowi udział własny wnioskodawcy. Wymogiem  ubiegania się o dotację jest 

spełnienie kryteriów określonych w uchwale.  Zadanie określone we wniosku  powinno być 

zrealizowane zgodnie z zasadami określonymi  w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków.  

Pierwotny termin składania wniosków do Rządowego Programu Odbudowy Zabytków z 17 
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marca został wydłużony  do 31 marca,  a wnioski będą przyjmowane przez Gminę  do dnia  

29 marca 2023 r. do  godziny 15°°. 

4. W dniu 21 marca 2023 r. Minister Rodziny i Polityki Społecznej ogłosił wyniki  naboru  

w otwartym konkursie ofert w ramach programu wieloletniego „SENIOR+” edycja 2023 do 

którego w dniu 30 grudnia br. Gmina Prudnik złożyła dokumentacją konkursową aplikując tym 

samym o środki w ramach drugiego modułu „SENIOR+” w którym środki przeznaczone są na 

wsparcie funkcjonowania już istniejących placówek – w naszym przypadku Klubu Senior+ 

prowadzącym swoją działalność od grudnia 2018 r. w budynku przy ul. Traugutta 10. Zgodnie 

z możliwościami programu aplikacja Gminy Prudnik swoim zakresem rzeczowym obejmowała 

współfinansowanie głównie zadań mających na celu aktywizację beneficjentów tj osób 

korzystających z usług oferowanych przez Klub Senior+ takich jak pokrycie kosztów m.in.: 

biletów wstępu do kina, teatru, przejazdy do placówek kulturalno- oświatowych, zakup 

środków czystości, materiałów biurowych, papierniczych do zajęć artystycznych, 

plastycznych, opłaty za internet, wszystkie media oraz opłaty za wywóz nieczystości stałych. 

Gmina Prudnik wnioskowała o maksymalną – dopuszczalną programem- wysokość 

dofinansowania całości kosztów będących przedmiotem projektu, dotację w kwocie 48 000,00 

zł. jednakże decyzją Ministra Rodziny i Polityki Społecznej wnioskowane dofinasowanie 

zostało procentowo zredukowane w odniesieniu do wszystkich wnioskujących podmiotów  

i  w przypadku Gminy Prudnik finalna kwota dotacji wyniesie 40 800,00 zł. 

5. Na podstawie § 4 ust 1  Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 21 sierpnia 2017r. 

w sprawie trybu wyznaczania podmiotów, na rzecz których skazani mogą wykonywać prace na 

cele społeczne, oraz czynności tych podmiotów w zakresie wykonywania pracy wyznaczyłem 

dodatkowo Zespół Szkół Medycznych im. Janusza Korczaka w Prudniku do przyjęcia 

skazanych w celu wykonywania nieodpłatnej pracy na cele społeczne. 

6. Od 2018 r. liczba budynków stanowiących własność wspólnot mieszkaniowych, w których 

Gmina Prudnik posiadała udziały zmniejszyła się z 255 do 218 budynków. W związku ze 

sprzedażą lokali gminnych partycypacja w kosztach ponoszonych na rzecz wspólnot 

zmniejszyła się  o 37 budynków. Trwają kolejne procedury sprzedaży mieszkań w budynkach 

wspólnotowych, w których gmina posiada udziały. 

7. W okresie od ostatniej sesji Rady, rozstrzygnięto lub wdrożono następujące procedury 

przetargowe: 

1) w dniu 15.03.2023 r. podpisano umowę na „Przebudowę z rozbudową budynku przy  

ul. Tkackiej w Prudniku”. Umowa została podpisana z Zakładem Techniczno-Budowlanym 

„POLBAU” Sp. z o.o., ul. Grunwaldzka 25, 45-054 Opole na kwotę 7 952 547,88 zł. 

2) otwarto przetarg na „Zakup energii elektrycznej dla Gminy Prudnik oraz jednostek 

organizacyjnych i spółek gminy”. Trwa procedura przetargowa. Nieoficjalnie mogę podać, że 

wysokość tej oferty znacząco przekracza środki zaplanowane przez gminę na ten cel.  

3) ogłoszono przetarg na „Modernizację zespołu miejskich obiektów sportowych przy  

ul. Kolejowej w Prudniku”. Termin otwarcia ofert 18.04.2023 r. 

4) ogłoszono przetarg na „Modernizację zdegradowanej infrastruktury mieszkaniowej” 

(budynki ul. Szkolna 4, ul. Morcinka 14 i 16). Termin otwarcia ofert 31.03.2023 r. 

5) ogłoszono przetarg na: Modernizację kotłowni i kuchni wraz z budową przyłącza gazowego 

do budynku Szkoły Podstawowej Stowarzyszenia Rozwoju i Promocji Wsi Łąka Prudnicka 

„Złoty Potok”. Termin otwarcia ofert 05.04.2023 r. 

8. Na podstawie §3 ust. 1 pkt. 4 uchwały nr XLII/657/2017 Rady Miejskiej  

w Prudniku z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu  

i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty płatności należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Prudnik lub jej 

jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, wskazania organu uprawnionego do 
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udzielania tych ulg oraz o niedochodzeniu należności o charakterze cywilnoprawnym 

przypadających Gminie Prudnik lub jej jednostkom organizacyjnym na wniosek jednostki 

umorzyłem zaległe i nieściągalne  należności czytelników względem Prudnickiego Ośrodka 

Kultury i Biblioteki Publicznej w Prudniku z tytułu opłat za niezwrócenie w terminie 

wypożyczonych materiałów bibliotecznych na kwotę 1670,70 zł. 

9. 11 marca, na Hali Sportowej Sójka, Agencja Sportu i Promocji w Prudniku zorganizowała 

Maraton Fitness z okazji Dnia Kobiet. Od południa sala została wypełniona różnorodnymi 

zajęciami, takimi jak zumba, joga, body workout i stretching. Po intensywnych zajęciach 

organizatorzy zadbali o zdrowe przekąski, a każda uczestniczka otrzymała kwiaty  

w podziękowaniu za udział w wydarzeniu 

10. W niedzielę, 5 marca, odbył się Bieg Tropem Wilczym 2023, który zorganizowany został 

na terenie malowniczych lasów w okolicach Prudnika. Już przed startem uczestnicy mieli 

okazję skorzystać z profesjonalnej rozgrzewki przeprowadzonej przez Małgorzatę Kublicką, co 

pozwoliło im odpowiednio przygotować się do wyzwania. 

W tym roku zostały przygotowane 3 trasy – 1963 m, 5 km oraz 10 km, co pozwoliło na udział 

zarówno dla początkujących biegaczy, jak i dla bardziej doświadczonych. Licznie 

reprezentowane były szkoły, a w szczególności Szkoła Podstawowa nr 3 w Prudniku, która 

wyróżniała się zarówno liczbą uczestników, jak i ich entuzjazmem. 

Po zakończeniu biegu organizatorzy z Agencji Sportu i Promocji w Prudniku zapewnili 

wszystkim ciepły posiłek przy ognisku, kawę, herbatę i słodki poczęstunek. W czasie biegu na 

trasie czuwały dwa quady oraz karetka  pogotowia. Dziękujemy prudnickiej Policji, za pomoc 

w zabezpieczeniu trasy,  

11. W ubiegłą sobotę,  w prudnickim lesie, odbyły się Międzynarodowe Mistrzostwa Polski  

w Półmaratonie Górskim Nordic Walking. Wydarzenie zorganizowane zostało przez 

Stowarzyszenie Wesoły Borsuk Team we współpracy z Agencją Sportu i Promocji w Prudniku. 

Zawody te odbyły się w naszym mieście dopiero 5 raz, a już zyskały światową rangę. Świadczy 

o tym ilość zawodników (ponad 200) oraz fakt skąd do nas przyjechali: m.in. Polska, Czechy, 

Niemcy, Słowacja, Anglia, Ukraina, a nawet Stany Zjednoczone. Cieszę się, że Gmina Prudnik 

zyskuje coraz więcej sportowych wydarzeń, a tym samym gościmy coraz więcej sportowców, 

z różnych dziedzin sportu. 

 12. Pracownicy ASiP na boiskach sportowych w Łące Prudnickiej i Moszczance dokonali 

formowania drzew i krzewów oraz wykarczowali teren przy ogrodzeniu. Dodatkowo  na 

boiskach w Łące Prudnickiej wymieniono bramki piłkarskie, natomiast w Moszczance 

wykonano wałowanie boiska. Formowanie drzew i krzewów wykonano również na terenie 

kąpieliska przy ul. Zwycięstwa. Natomiast przy ul. Kolejowej dokonano wałowania  

i wertykulacji boiska. 

13. Ruszyły zapisy dla wystawców chcących wziąć udział w 24. Wystawie Twórców 

Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego, która odbędzie się jak co 

roku na początku czerwca. Udział dla twórców ludowych i rzemieślników jest bezpłatny. 

Wystawa ma 25-letnią tradycję i od lat cieszy się ogromnym zainteresowaniem zarówno ze 

strony twórców ludowych, jak i odwiedzających. Już dzisiaj zapraszam Państwa do udziału w 

tym wydarzeniu. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby 

odnieść się do sprawozdania? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski 

/Zgodnie z punktem 2 transkrypcji/ 
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3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych 

w okresie od 27 lutego 2023 r. do 27 marca 2023 r.  

Z ważniejszych spraw należy wymienić:  

1. 27 II 2023r wraz z radnymi Edwardem Mazurem, Jackiem Urbańskim brałam udział  

w promocji dwóch sportowych publikacji Samorządu Powiatu Prudnickiego: "Śladami 

Mistrzów Pogranicza" autorstwa Bogdana Kocińskiego, Janusza Stefanki, Jana Siekańca  

i Radosława Roszkowskiego oraz „Eryk Murlowski" Biografia mistrza monocykli jujutsu, 

regionalisty i społecznika” autorstwa Bartosza Sadlińskiego. 

2. 28 II 2023r wraz z radnymi Edwardem Mazurem, Jackiem Urbańskim i Ludmiłą Lisowską 

brałam udział w promocji książki „Kresowe Sagi Prudniczan i Krnovian”. 

3. W dniu 01 marca 2023 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXXVII sesji Rady w dniu 27 lutego 2023 r., celem przekazania ich 

do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.   

4. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.   

5. 1 III 2023 r. wiceprzewodniczący rady p. Edward Mazur w imieniu całej Rady brał udział  

w uroczystym otwarciu dworca autobusowego w Prudnik 

6. 1 III 2023 r. radni Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański i Zygmunt Bochenek brali udział  

w obchodach Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych. 

 

Radni nie odnieśli się do przedstawionego sprawozdania.  

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

1) 20/2023 wniosek radnego Tomasza Wisły w sprawie zwrócenie się do GDDKiA z prośbą  

o rozważenie możliwości przebudowy skrzyżowania obwodnicy północnej Prudnika (Nr 41)  

z drogą powiatową ulicą Prężyńską w formę ronda lub podjęcie innych równie skutecznych 

rozwiązań technicznych 

2) 23/2023 wniosek radnego Ryszarda Czeczela w sprawie budowy przejścia dla pieszych na 

ulicy Zwycięstwa przy wjeździe na ulicę Kościuszki w Prudniku 

3) 24/2023 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie rozebrania wieży 

widokowej na Koziej Górze 

4) 25/2023 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie wykonania ścieżki 

spacerowej wzdłuż rzeki Prudnik 

5) 26/2023 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie podjęcia działań mających na 

celu ratowanie resztek zabudowań Frotex-u przed ich zupełnym zawaleniem i doprowadzenie 

ich do zagospodarowania 

6) 27/2023 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie usytuowania kosza na psie 

odchody na trasie tzw. Rajdu Malucha, wzdłuż ulic Dąbrowskiego, Strzeleckiej i Osiedla 

Zacisze 

7) 28/2023 wniosek radnego Pawła Licznara w sprawie uprzątnięcia drogi powiatowej relacji 

Czyżowice - Prudnik 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby się odnieść 

do otrzymanej odpowiedzi? 
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W dyskusji wzięli udział: 

- Katarzyna Rożek  

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Tomasz Wisła 

/zgodnie z punktem 4 transkrypcji/ 

 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska oznajmił, że interpelacje można składać pisemnie do 

Biura Rady. Zapytała czy ktoś chciałby przedstawić interpelację? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mazur 

/zgodnie z punktem 5 transkrypcji/ 

 

6. Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. jednostek podległych 

gminie: 

1) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

"Dąbrówka" w Prudniku (druk nr 1283) 

Przewodnicząca powitała obecną na posiedzeniu Dyrektor Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego "Dąbrówka" w Prudniku Barbarę Starzyk.  

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- odpowiedzi udzieliła Dyrektor Barbara Starzyk. 

/zgodnie z pkt. 6.1 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

"Dąbrówka" w Prudniku (druk nr 1283).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu/  

 

2) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

(druk nr 1284) 

Przewodnicząca powitała obecną na posiedzeniu Dyrektor Agencji Sportu i Promocji  

w Prudniku Małgorzatę Halek. 

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- odpowiedzi udzieliła Dyrektor Małgorzata Halek. 
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/zgodnie z pkt. 6.2 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

(druk nr 1284).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu/  

 

7. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Prudnickiemu 

(druk nr 1285) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady przywitała obecną na posiedzeniu Skarbnik Gminy Wioletę Zator. 

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku?  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Prudnickiemu (druk nr 

1285).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVII/1164/2023 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Prudnickiemu została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 6/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 

1286) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie 

druku?  

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Wioleta Zator 

- Jacek Urbański 

- Zygmunt Trojniak (Ad Vocem) 

- Edward Mazur 

/zgodnie z pkt. 7.2 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji podjęcie uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1286).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVII/1165/2023 w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 7/ 

 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1287) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie 

druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1287).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński 
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BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVII/1166/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 

została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 8/ 

 

8. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1288) 

Przewodnicząca Rady przywitała obecną na posiedzeniu Naczelnik Mienia Gminy i 

Gospodarki Przestrzennej Dorotę Szmulik.  

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1288).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVII/1167/2023 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1289) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1289).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVII/1168/2023 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1290) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1290).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVII/1169/2023 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1291) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1291).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVII/1170/2023 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1292) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1292).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVII/1171/2023 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1293) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1293).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVII/1172/2023 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1294) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1294).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 
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Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVII/1173/2023 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1295) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1295).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVII/1174/2023 w sprawie obciążenia 

nieruchomości gruntowej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1296) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1296).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVII/1175/2023 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17/ 
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10) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1297) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1297).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVII/1176/2023 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1298) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1298).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXVII/1177/2023 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19/ 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia dla Publicznego Przedszkola nr 4 przy 

Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Prudniku (druk nr 1299) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie 

druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Katarzyna Rożek 
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- Wioleta Zator 

/zgodnie z punktem 9.1 transkrypcji/  

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia dla Publicznego Przedszkola nr 4 przy Zespole 

Szkolno - Przedszkolnym w Prudniku (druk nr 1299).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LXXVII/1178/2023 w sprawie nadania imienia 

dla Publicznego Przedszkola nr 4 przy Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Prudniku została 

przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 1300) 

Przewodnicząca Rady poinformowała o zgłoszonym wniosku w sprawie przyjęcia 

autopoprawki.  

/zgodnie z punktem 9.2 transkrypcji/  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie autopoprawki do druku nr 1300 - propozycja zmiany załącznika graficznego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjęta. 

 

Przewodnicząca poddała pod glosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 1300).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LXXVII/1179/2023 w sprawie posadowienia 

tablicy pamiątkowej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 1301) 

Przewodnicząca Rady poinformowała o zgłoszonym wniosku w sprawie przyjęcia 

autopoprawki.  

/zgodnie z punktem 9.3 transkrypcji/  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie autopoprawki do druku nr 1301 - propozycja zmiany załącznika graficznego..  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego glosowania autopoprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca poddała pod glosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 1301).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 
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Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LXXVII/1180/2023 w sprawie posadowienia 

tablicy pamiątkowej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia przez Gminę Prudnik udziałów 

w istniejącej SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku (druk nr 1302) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby odnieść się do druku? 

W dyskusji udział wzięli: 

- Zygmunt Trojniak 

- Wioleta Zator 

- Edward Mróz 

-Marek Radom 

/zgodnie z punktem 8.4 transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o wprowadzenie do planu pracy Rady Miejskiej w miesiącu sierpniu sprawozdania z 

działalności SIM Opolskie Południe oraz PKS Głubczyce.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia przez Gminę Prudnik udziałów 

w istniejącej SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku (druk nr 1302) .  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 
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Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LXXVII/1181/2023 w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia przez Gminę Prudnik udziałów w istniejącej SIM Opolskie Południe 

Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji 

poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rynku Pracy Obszaru Funkcjonalnego 

Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1303) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby odnieść się do druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji 

poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rynku Pracy Obszaru Funkcjonalnego 

Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1303).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LXXVII/1182/2023 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania z monitoringu realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rynku 

Pracy Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24/ 

 

6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Transportu Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1303a) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby odnieść się do druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Transportu Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1303a).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LXXVII/1183/2023 uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji poszczególnych celów operacyjnych 

Strategii Rozwoju Transportu Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 

została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji 

poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Społecznego Obszaru Funkcjonalnego 

Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1304) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby odnieść się do druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji 

poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Społecznego Obszaru Funkcjonalnego 

Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1304).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LXXVII/1184/2023 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania z monitoringu realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju 

Społecznego Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji 

poszczególnych celów operacyjnych strategii rozwoju obszaru funkcjonalnego Partnerstwo 

Nyskie 2020 (druk nr 1305) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby odnieść się do druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu realizacji 

poszczególnych celów operacyjnych strategii rozwoju obszaru funkcjonalnego Partnerstwo 

Nyskie 2020 (druk nr 1305).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 
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Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LXXVII/1185/2023 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania z monitoringu realizacji poszczególnych celów operacyjnych strategii rozwoju 

obszaru funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27/ 

 

9) Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1306) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych zapytaniem czy ktoś chciałby odnieść się do druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Edward Mróz 

- Zygmunt Trojniak 

- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak 

/zgodnie z punktem 9.9 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji podjęcie uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1306).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LXXVII/1186/2023 zmieniająca uchwałę 

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik została 

przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28/ 

 

10) Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1307) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby odnieść się do 

druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Gajewski 

- Zygmunt Trojniak 

- Edward Mróz 

- Urszula Rzepiela 

- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak 

/zgodnie z punktem 9.10 transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Zygmunta Trojniaka o przeniesienie głosowania projektu uchwały na 

miesiąc kwiecień.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ryszard Czeczel, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Zygmunt Trojniak 

PRZECIW (6) 

Rafał Bolibrzuch, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został odrzucony. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie autopoprawki.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Bochenek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Josel Czerniak, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego glosowania autopoprawka została przyjęta. 

 

Po zakończonej dyskusji podjęcie uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
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i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1307).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Josel Czerniak, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LXXVII/1187/2023 zmieniająca uchwałę 

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 

w kompostowniku przydomowym (druk nr 1308) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby odnieść się do 

druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Urszula Rzepiela 

- Zygmunt Trojniak 

- Zbigniew Kosiński 

- Urszula Rzepiela 

- Stanisław Mięczakowski 

- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak 

/zgodnie z punktem 9.11 transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie autopoprawki. Zmiana kwoty ulgi na 5,50 zł, w § 1.1 po słowach bioodpady dodaje 

się " w tym odpady zielone stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym".  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, 
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Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Alicja Isalska, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego glosowania autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 

w kompostowniku przydomowym (druk nr 1308).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LXXVII/1188/2023 w sprawie zwolnienia 

w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej (druk 

nr 1309) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby odnieść się do druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak 

- Grzegorz Zawiślak 

/zgodnie z punktem 9.12 transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji podjęcie uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 
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warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej (druk 

nr 1309).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LXXVII/1189/2023 w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31/ 

 

10. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Tomasz Wisła 

- Ludmiła Lisowska (Ad Vocem) 

- Stanisław Mięczakowski 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Zygmunt Bochenek 

- Jacek Urbański 

- Jacek Urbański (Ad Vocem) 

- Urszula Rzepiela 

/zgodnie z punktem 10 transkrypcji/ 

 

 Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXXVII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

   Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

 

 
 Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 


